
پرسپولیس تمرینات خود را با یک نوبت در روز تا بازی با آلومینیوم اراک ادامه خواهد 

داد و طبق برنامه روز قبل از این بازی نیز در هتل آزادی اردوی یک روزه خود را برگزار 

خواهند کرد. شـــاگردان یحیی گل محمدی در حال حاضر از هر نظر آماده شروع 

لیگ هستند البته اگر علیرضا خدادادی را جزء بازیکنان غایب این تیم به حساب 

نیاوریم. درمورد این بازیکن گفتنی است که او در دی ماه سال گذشته از ناحیه رباط 

صلیبی دچار کشیدگی شدید شد و بعد از مشورت با چند پزشک ترجیح داد که به 

جای عمل جراحی چند ماهی به فیزیوتراپی بپردازد. او بعد از این مدت از ابتدای 

تمرینات این فصل سرخپوشان مجوز بازگشت به تمرینات گروهی این تیم را دریافت 

کرد تا اینکه در بازی دوستانه جمعه شب سرخپوشان با فجر شهید سپاسی دچار 

پارگی رباط صلیبی یا بهتر است بگوییم کشیدگی شدید از این ناحیه شد. 

از قرار معلوم این بازیکن این بار چاره ای جز انجام عمل جراحی روی زانویش 

ندارد. نکته قابل توجه اینکه خدادادی تست های پزشکی باشگاه پرسپولیس 

را در ایفمارک با موفقیت پشـــت سر گذاشت و بعد از آن برای سه سال دیگر 

قراردادش را با این باشگاه تمدید کرد اما طبیعتا با اتفاقی که برای 

او رخ داده باید 6 تا 8 ماه دور از میادین باشد. 

ترس نعمتی از تمدید قرارداد بلندمدت
علی نعمتی برای اینکه بتواند از شهرخودرو به پرسپولیس 

بیاید مجبور شد خودش پول رضایتنامه اش را پرداخت 

کند. او بارها مدعی شـــده برای این کار مجبور شد 

خانه اش را بفروشد! در هر صورت او تابستان 1400 

با قراردادی سه ساله به پرسپولیس پیوست اما تابستان 

فصل پیش بود که متوجه شـــد از این انتقال ضرر مالی کرده و 

از این رو خواهان افزایش رقم قراردادش با سرخپوشـــان شد. 

درخواستی که در هیات مدیره باشگاه پرسپولیس مورد بررسی 

قرار گرفت و درنهایت رد شد. نعمتی با گذشت یک سال بعد از 

این ماجرا مجددا روز گذشته در باشگاه پرسپولیس حاضر 

شـــد و درخواست این را داشت که رقم قرارداد این فصلش افزایش پیدا کند که رضا 

درویش مجددا به وی اعلام کرد که این امر شدنی نیست و بعید است هیات مدیره 

مجوز این کار را به او بدهد. در این میان باشگاه پرسپولیس به این بازیکن پیشنهاد 

تمدیـــد قرارداد بلندمدت دوباره را داد که او در این مورد زمان خواســـت تا تصمیم 

نهایی اش را بگیرد. گویا نعمتی می ترسد قرارداد بلندمدت دیگری از حالا با باشگاه 

پرسپولیس امضا کند و شاید انتظار دارد که قرارداد این فصلش افزایش پیدا کند تا 

حاضر به بستن قرارداد جدید شود. فرشاد فرجی هم تقریبا مشکلی مشابه نعمتی 

دارد و او هم خواســـته خود را برای تمدید قراردادش به درویش اعلام کرد و مدیریت 

باشگاه پرسپولیس هم شرایط باشگاه را برای قرارداد بلندمدت جدید گفت. از این رو 

قرار شد او هم به مانند نعمتی بعد از بررسی شرایط برای تمدید قرارداد تصمیم بگیرد. 

رقیب جدید بیرانوند 19 ساله است!
دروازه بانی که ننکا مربی برزیلی دروازه بان های پرسپولیس از سوی یحیی 

گل محمدی به این باشگاه معرفی کرده همنام خودش است و 19 سال 

بیشتر سن ندارد. او در این فصل در سری ب برزیل و تیم لوندرینا بازی 

می کند که تا هفته پانزدهم تنها یک بار در ترکیب اصلی قرار گرفته اما 

از هفته شانزدهم به ترکیب اصلی رسیده و در 6 بازی اخیر فیکس بوده 

است. همین مساله باعث شده که رضا درویش چندان موافق 

جذب این گزینه نباشد. از این جهت که باشگاه پرسپولیس 

باید کلی هزینه کند تا یـــک دروازه بان جوان خارجی 

روی نیمکتش داشته باشد درحالی که سرخپوشان در 

حال حاضر دو گلر 21 ساله در کنار بیرانوند دارند 

و این دروازه بان هم از آنها کلی نزد باشگاه تعریف 

کرده است. به هر حال یحیی خواستار جذب این 

دروازه بان برزیلی است و باید دید خواسته او اجابت 

خواهد شد یا نه. 

گل محمدی فشار را از روی
زاهدی برداشت

در مورد شـــهاب زاهدی اشاره داشتیم به اینکه او نتوانسته 

آن طور که باید در تمرینات و بازی های دوستانه پرسپولیس 

مهاجمی ششـــدانگ برای تیمش نشان دهد و این مساله ای است که حتی خود 

یحیی هم به آن اشراف دارد. سرمربی سرخپوشان خوب می داند که در صورت آغاز 

بازی های لیگ برتر هواداران تیمش خواستار گلزنی از زاهدی هستند و این مساله 

قطعا او را تحت فشار خواهد گذاشت. با توجه به همین مساله یحیی در مصاحبه 

اخیرش با مسئول رسانه ای باشگاه پرسپولیس از هواداران تیمش خواست به شهاب 

فرصت دهند تا در پرسپولیس جا بیفتد. در واقع یحیی با این صحبت ها سعی دارد 

قبل از شروع لیگ فشار را از روی مهاجم تازه وارد تیمش برداشته و سطح توقعات را 

از این بازیکن خیلی بالا نبرد. ناگفته نماند که بعد از منتفی شدن حضور شهریار 

مغانلو در پرسپولیس، یحیی از اینکه عیسی آل کثیر را راحت از دست داده و او به 

تیم رقیب رفته حسابی پشیمان است. در این مورد حتی نزدیکان او هم به این مساله 

اشاره کرده اند که نباید اجازه می دادند عیسی جدا شود. مخصوصا الان که متوجه 

شده اند باشگاه پرسپولیس برای خرید مهاجم خوب خارجی بودجه لازم را ندارد. 

علییپور نیم فصل سرخپوش می شود؟
شواهد امر نشان می دهد که باشگاه پرسپولیس در شرایط فعلی توان جذب 

بازیکن خارجی باکیفیت را ندارد و یحیی گل محمدی هم متوجه شده که 

با رعایت سقف بودجه باشـــگاه باید دنبال مهاجمی در حد لئاندرو پریرا و 

شیخ دیاباته باشند. از طرفی لیست پرسپولیس هم پر است و اگر یحیی 

بخواهد تا شروع مرحله گروهی لیگ قهرمانان دنبال مهاجم خارجی 

برای تیمش باشد باید یک نفر را تا پایان فرصت نقل و انتقالات )8 

شهریور( از لیست بزرگسالان تیمش کنار بگذارد تا جا برای جذب 

بازیکن آزاد داشـــته باشد. در این مورد باخبر شدیم که ممکن 

است یحیی تا نیم فصل با همین مهاجمان ادامه دهد و در 

آن مقطع برای به خدمت گرفتن علی علیپور از باشگاه 

ژیل ویسنته پرتغال دست به کار شود. 

علیپور تقریبا از آبان ماه شرایط بازی کردن را پیدا 

خواهد کرد و از آنجا که قراردادش با باشگاه 

پرتغالی تا پایان فصل است، این باشگاه 

حاضر اســـت که نیم فصل او را بفروشد تا 

حداقل سودی برده باشد. ضمن اینکه این 

بازیکن حاضر به تمدید قرارداد با باشگاه ژیل ویسنته هم نیست. به 

هر حال اگر علیپور تا نیم فصل به روزهای اوجش برگردد یحیی از بازگشـــت او به 

تیمش شدیدا استقبال خواهد کرد. 

اعتراض شدید درویش به قنبرزاده
همان طور که انتظار می رفت هوشنگ نصیرزاده درنهایت توانست به عنوان یکی از 

اعضای کارگروه فدراسیون فوتبال در تنظیم آیین نامه نقل و انتقالات راهکاری برای 

نهایی کردن انتقال محمد نادری به باشگاه تراکتور پیدا کند. اتفاقی که روز گذشته 

رخ داد و با دلخوری شدید مدیریت باشگاه پرسپولیس همراه شد. در همین راستا رضا 

درویش در تماس تلفنی با منصور قنبرزاده یکی از اعضای کارگروه تنظیم آیین نامه 

نقل و انتقالات اعتراض کرد که چرا قوانین فقط برای یک تیم با فشار مدیرعامل آن 

باشگاه تغییر کرده است. در این مورد شنیدیم که مهدی تاج بیشترین نقش را در 

این ماجرا داشته است و قنبرزاده همچنان از مخالفان جدی تغییر قوانین 

به نفع یک تیم بوده است. 

وعده ای که عملی نشد
باشـــگاه پرســـپولیس به اعضای تیمش وعـــده داده بود تا قبل از 

شـــروع لیگ که قـــرار بود از 12 مرداد اســـتارت بخورد پاداش ها و 

آپشـــن های قرارداد آنها را پرداخـــت خواهد کرد. در همین 

راستا سرخپوشـــان انتظار داشتند که تا روز پنجشنبه 

این پول به حساب شـــان واریز شود که این اتفاق رخ 

نـــداد. از این رو بازیکنان گلایـــه خود در این زمینه 

را به افشـــین پیروانی و یحیی گل محمدی مطرح 

کردند. البته رضا درویش در تلاش است که این 

اتفاق ظرف یکـــی دو روز آینده رخ دهد. گویا 

باشگاه پرسپولیس باز هم به دنبال این است 

تا به سپرده خود از فروش سهام دست زده و 

حدود 70 میلیارد تومان دیگر از آن بردارد. 

این باشـــگاه اخیرا 40 میلیارد تومان از این 

سپرده را به تسویه حساب با اعضای تیمش 

اختصاص داده بود تا این سپرده به 230 

میلیارد تومان برسد. 
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قرارداد پرسپولیس از تمدید  ترس 2 مدافع 

گفتوگو

رقابت هـــای تکوانـــدو ســـی ویکمین دوره یونیورســـیاد 

دانشجویان جهان روز جمعه در چنگدو چین به پایان رسید و 

تیم ملی تکواندوی ایران در بخش کیوروگی موفق به کسب 4 

مدال طلا، سه مدال نقره و دو مدال برنز در مجموع مسابقات 

پسران و دختران شـــد. برای بررسی عملکرد ملی پوشان 

تکوانـــدو ایران با رضا ایمان زاده مربی تیم ملی تکواندو در 

این مســـابقات و ملی پوش سابق تیم ملی و سرمربی تیم 

دانشـــگاه آزاد در لیگ برتر تکواندو به گفت وگو نشستیم 

که در ادامه می خوانید. 

سطح رقابت های تکواندوی سی ویکمین دوره یونیورسیاد 

دانشجویان جهان را چطور دیدید؟

یونیورســـیاد یکی از رویدادهای مهم اســـت و بعد از المپیک 

بزرگ ترین رویداد دنیاست و هر 2 سال یک بار برگزار می شود. 

اکثر کشورها در این مسابقات با نیروهای اصلی حضور داشتند. 

این چهارمین دوره حضور من در رقابت های یونیورسیاد بود و اگر 

نگویم سطح این دوره از دوره های گذشته بالاتر بود، قطعا پایین تر 

نبود. تیم های خیلی خوبی در تکواندو حضور داشتند و تیم ما 

نیز با نیروهای جوان در این مسابقات حاضر شده بود و عملکرد 

تیم نیز با توجه به مدال هایی که کســـب شد خوب و قابل قبول 

بود و توانستیم شایستگی تکواندوی ایران را به رخ دنیا بکشیم. 

امیدوارم از این هم بهتر شـــویم؛ چراکه کشورها در سال قبل از 

المپیک در حال کار و تلاش کردن هستند و تیم ها آماده بودند. 

در بخش انفرادی در حق آرین سلیمی اجحاف شد. می توانست 

رنگ مدال او از نقره به طلا تبدیل شود، اما با این حال عملکرد 

بچه ها راضی کننده بود. 

با توجه به اینکه کمتر از 50 روز تا آغاز بازی های آسیایی 

زمان مانده اســـت و چین مانند مســـابقات یونیورسیاد 

میزبان این رویداد است، میزبانی چینی ها چطور بود؟

واقعا چینی ها فوق العاده ها هســـتند و به نظر من میزبانی این 

رویداد بسیار خوب بود. میزبانی چینی ها از سه دوره قبل که در 

این رویداد حضور داشتم خیلی بهتر بود. از نظر تدارک و امکانات 

فوق العاده بودند و فکر می کنم به دنبال این هستند که میزبانی 

المپیک را دوباره برعهده بگیرند. قطعا چینی ها بازی های آسیایی 

را هم به خوبی برگزار می کنند. 

ملی پوشان کشور ما در این مسابقات موفق به کسب 3 

مدال طلا، یک نقره و یک برنز در بخش انفرادی پســـران 

شـــدند و در تیمی نیز به مدال نقره رسیدیم. درخصوص 

عملکرد بازیکنان چه مواردی برجسته بود؟

ما نمی توانیـــم 8 تکواندوکار را در انفرادی اعزام و توقع 8 مدال 

طلا داشته باشـــیم و بعد بگوییم عملکرد خوب بود. به صورت 

کلـــی عملکرد بچه ها در مجموع خیلی خوب بود، اما یکی، دو 

مورد در مورد بازیکنان دیگر وجود داشت که باید پوشش بدهند 

تا در رویدادهای آتی با مدال های خوشرنگ به کشور بازگردند. 

همان طور که گفتم در فینال آرین سلیمی داور اشتباه کرد و به 

اعتقاد من این مدال نقره نیز طلا بود. درخصوص بازیکن دیگر 

میرهاشم حسینی در مسابقات اخیر متاسفانه دستش از مدال 

کوتاه بود، اما خوشـــبختانه در این مسابقات بدون اشتباه بود و 

به خصوص در دیدار فینال بدون اشتباه بازی کرد و به مدال طلا 

رســـید. امیدوارم این مسابقات یک شروع دوباره برای حسینی 

باشـــد و بتواند در بازی های آسیایی و رویدادهای بعدی مانند 

گرندپری ها مثل یونیورسیاد موفق باشد. فکر می کنم حسینی 

در این مسابقات به یک باور جدید رسید. همچنین حاج موسایی 

و حسین پور جوان نیز خیلی خوب بودند و درنهایت نیز به مدال 

طلا رســـیدند. مهران برخورداری نیز با وجودی که به مدال برنز 

رسید عملکرد خوبی داشت، اما باید برای تکواندوکار ازبکستانی 

کـــه چندباری مقابل او بازی کرده، برنامه جدید در نظر بگیرد و 

حتما کادرفنی با توجه به حضور او در بازی های آسیایی این کار 

را می کند تا در رویدادهای بعدی موفق باشد. 

در ترکیب تیم کشـــورمان چند ملی پـــوش از بچه های 

دانشـــگاه آزاد بودند و نقش دانشـــگاه آزاد اسلامی در 

حمایت از ملی پوشان را چطور می بینید؟

دانشـــگاه آزاد یکی از قدیمی ترین باشگاه های ورزشی تکواندو 

در کشور است که از پایه تیمداری می کند. خیلی از بازیکنان ما 

زمانی که جذب این باشگاه شدند محصل بودند و بعد دانشجوی 

این دانشگاه شدند. میرهاشم حسینی از نوجوانان در تیم دانشگاه 

آزاد بود. حسین پور، حاج موسایی، دهقانی، حسینی و نادعلیان 

دانشجوی دانشگاه آزاد هستند. دانشگاه آزاد ورزش را برای دانشجو 

به عنوان یک حرفه در کنار تحصیل در نظر گرفته است و می توانند 

در این تیم حضور داشـــته باشند. این راه برای دانشجویان دیگر 

باز اســـت تا در آینده بتوانند مسیر این دوستان را طی کنند و به 

افتخارآفرینی برای کشورمان برسند. همچنین حمایت هایی نیز 

همیشه این دانشگاه از ملی پوشان داشته است. دکتر طهرانچی 

نگاه ویژه به قهرمانان ورزشی دارد و آقای لشگری نیز اینجا حضور 

داشت و از نزدیک مسابقات را تماشا کرد. امیدوارم در بازگشت این 

بچه ها مانند گذشته مورد حمایت دانشگاه آزاد قرار بگیرند و بتوانیم 

یک مسیری را برای قهرمان شدن دانشجویان خودمان تدوین کنیم 

تا دانشجویان بدون دغدغه به ورزش بپردازند و لطمه ای نیز به درس 

و ورزش آنها نخورد. همیشه در کلاس دانشگاه و باشگاه می گویم 

که در کنار ورزش تنها کاری که یک ورزشکار می تواند انجام دهد، 

درس خواندن است تا با پایان دوران قهرمانی از مدارکی که به نحو 

احسن اخذ می کنند برای زندگی خود استفاده کنند. 

سالیان سال در سطح اول تکواندو به عنوان بازیکن مربی 

و مربی بودید و در بسیاری از کشورهای دنیا نیز به عنوان 

مدرس حضور داشـــتید. با توجه به اینکه شاکله اصلی 

تیم دانشـــجویان را ملی پوشان تشکیل می دادند، فکر 

می کنید امکان بازگشت دوباره تکواندوی ایران به جایگاه 

گذشته خود در تکواندوی دنیا وجود دارد؟ 

واقعیت امر این است که سرعت توسعه تکواندو در دنیا بسیار بالا 

است. تیم ملی دانشجویان لهستان در مسابقات این دوره واقعا 

فوق العاده بودند. شاید از لحاظ مدالی عملکرد خوبی نداشتند، 

اما چهره هایی که در این تیم حضور داشت قطعا در آینده حرف 

برای گفتن خواهند داشـــت. کشورهای دنیا به سرعت در حال 

کار کردن هستند و از پشـــتیبانی خوبی نیز برخوردارند. همه 

کشورها امیدوارند در المپیک از رشته تکواندو مدال کسب کنند 

و دولتمردان نیز از این رشته حمایت می کنند. در گذشته شاید 

دو، سه فدراسیون قوی مانند ایران، کره جنوبی و اسپانیا وجود 

داشت، اما در حال حاضر همه کشورها از فدراسیون خود حمایت 

می کنند و بازیکنان نیز تلاش کرده و به سرعت پیشرفت می کنند. 

البته اینکه بگویم قدرت های گذشته از بین رفتند درست نیست و 

هنوز ترکیه، اسپانیا و کره جنوبی وجود دارند و در کنار اینها، همه 

کشورها به سختی کار می کنند. درخصوص استفاده از ملی پوشان 

در تیم دانشجویان نیز باید بگویم که طبق صحبت و توافقاتی که 

بین فدراسیون تکواندو و فدراسیون دانشجویی صورت گرفت، قرار 

شد در مسیر کسب امتیاز سهمیه المپیک بیشتر از ملی پوشان 

تیم ملی در قالب انتخابی استفاده شود. در این انتخابی ها نیز 

صد در صد بچه های تیم ملی که دانشجو بودند انتخاب شدند 

تا با حضور در این مسابقات برای افزایش امتیاز خود در رنکینگ 

بهره ببرند و تیم ملی دانشجویان نیز از نیروهای خوب تیم ملی 

بهره ببرد. درخصوص بازگشت به جمع قدرت های تکواندوی دنیا 

من اعتقاد دارم هنوز ایران یکی از قدرت های تکواندوی دنیا است 

و کشورهای دیگر هنوز روی ایران حساب دیگری باز می کنند. 

در همین مســـابقات یونیورسیاد سه مدال طلا از 8 مدال طلا را 

ما کسب کردیم و اگر مدال سلیمی نیز طلا شده بود 50 درصد 

مدال ها طلا بود. این یعنی قدرت تکواندوی ایران و نشان دهنده 

این است که هنوز قدرت ما کاهش پیدا نکرده. اگر در یک رویدادی 

مانند یونیورسیاد مدال خوب گرفتیم نباید انتظار داشته باشیم 

در رویداد بعدی نیز حتما این گونه نتیجه بگیریم. باید کادرفنی 

تـــلاش کند این مدال آوری ادامه پیدا کند. اینکه ما از رویدادی 

دســـت خالی بازگردیم به معنی به پایان رسیدن دنیا و اینکه ما 

دیگر در این رشته قدرتمند نیستیم، نخواهد بود. 

سرمربی تیم تکواندو دانشگاه آزاد در گفت وگو با »فرهیختگان«: تیم دانشجویان شایستگی تکواندوی ایران را به دنیا نشان داد

5 ملی پوش تیم دانشجویان از دانشگاه آزاد بودند
  امیدوارم این مسابقات شروع دوباره ای برای میرهاشم حسینی باشد            ایران هنوز یکی از قدرت های دنیای تکواندو است

مهدی منصرف
خبرنگار

حمیدرضا اسکندری
خبرنگارگروهورزش

تجدید آگهی مزایده عمومی
دانشـــگاه آزاد اسلامی واحد بوکان در نظر دارد، بوفه دانشجویی خود را 

واقع در مجتمع آموزشی  دانشگاه به آدرس بلوار استاد هه ژار روبروی شهرک 

فرهنگیان، به مدت یکسال از طریق مزایده عمومی به افراد واجد شرایط به 

اجاره واگذار نماید، افراد متقاضی جهت دریافت اسناد مزایده  به امور مالی 

https://boukan.iau.ir .دانشگاه و یا به وب سایت دانشگاه مراجعه نمایند

زمان تحویل اسناد مزایده : تاریخ  1402/05/15 لغایت 1402/05/22 

می باشد.

آخرین مهلت تحویل قیمت پیشنهادی به همراه چک تضمینی : آخر 

وقت اداری روز چهارشنبه  مورخ  1402/05/25

مکان تحویل اسناد مزایده : امور مالی دانشگاه آزاد اسلامی واحد بوکان

شماره تماس در صورت نیاز : 09143815726

 09381187932 هاشمی 

آگهی مزایده عمومی
دانشگاه آزاد اسلامی واحد بوکان در نظر دارد، سلف سرویس دانشجویی 

خود را واقع در مجتمع آموزشی  دانشگاه به آدرس بلوار استاد هه ژار روبروی 

شـــهرک فرهنگیان، به مدت یکسال از طریق مزایده عمومی به صورت 

آزاد پز به افراد واجد شـــرایط واگذار نماید، افراد متقاضی جهت دریافت 

اســـناد مزایده به امور مالی دانشگاه و یا به وب سایت دانشگاه مراجعه 

https://boukan.iau.ir .نمایند

زمان تحویل اسناد مزایده: تاریخ  1402/05/15 لغایت 1402/05/22 می باشد.

آخرین مهلت تحویل قیمت پیشنهادی به همراه چک تضمینی: آخر وقت 

اداری روز چهارشنبه  مورخ  1402/05/25

مکان تحویل اسناد مزایده: امور مالی دانشگاه آزاد اسلامی واحد بوکان

شماره تماس در صورت نیاز: 09143815726

 09381187932 هاشمی 

آگهی مزایده
آگهی مزایده  نوبت دوم  فروش ســـاختمان مسکونی واقع در میدان دارایی 

کوچه حاج رییس به مساحت عرصه 406/98 متر مربع،دانشگاه آزاد اسلامی 

واحد اراک

دانشگاه آزاد اسلامی واحد اراک در نظردارد جهت مزایده  نوبت دوم  فروش 

ساختمان مسکونی واقع در میدان دارایی کوچه حاج رییس به مساحت عرصه 

406/98 متر مربع  ازطریق مزایده عمومی اقدام نماید، لذا از کلیه اشخاص 

حقیقـــی و حقوقی واجد صلاحیت دعوت می شـــود تا ضمن اعلام آمادگی 

مدارک مورد نیاز را حداکثر تا مدت یک هفته پس از نشـــر آگهی به نشـــانی 

دستگاه مزایده گذار تحویل نمایند. 

موضوع مزایده: مزایده  نوبت دوم  فروش ساختمان مسکونی واقع در میدان 

دارایی کوچه حاج رییس به مساحت عرصه 406/98 متر مربع ،دانشگاه آزاد 

اسلامی واحد اراک

مبلـــغ خریـــد اســـناد: 1/000/000 ریـــال واریز به حســـاب شـــماره 

0105747764003 نزد بانک ملی حساب دانشگاه آزاد اسلامی واحد اراک. 

محل دریافت اســـناد و اطلاعات مزایده: بلوار امام خمینی )ره( – شهرک 

دانشگاهی امیرکبیر – دانشگاه آزاد اسلامی اراک – اداره تدارکات دانشگاه

محل تحویل اسناد: بلوارامام خمینی )ره( – شهرک دانشگاهی امیرکبیر – 

دانشگاه آزاد اسلامی اراک – دبیرخانه حراست دانشگاه 

مهلت فروش و تحویل اسناد: از تاریخ 1402/05/15 لغایت 1402/05/21 

به مدت یک هفته

جهت کســـب اطلاعات بیشتر می توانید با شماره تلفن 08633412146 

رییس اداره تدارکات تماس حاصل فرمایید. دانشگاه در رد یا قبول پیشنهادها 

دارای اختیار تام می باشد و هزینه درج آگهی بر عهده برنده مزایده می باشد.  

روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی اراک

نوبت دوم


